
Politieke Markt, Kadernota sport&bewegen, Hengelo, 8 juni 2016 

Beste fractieleden, 

Ik ben hier namens volleybalvereniging Webton Hengelo en de Stichting Webton Topvolleybal. 
Wie wij zijn , waar wij voor staan en wat ambities zijn en hoe en waarom wij belemmerd worden in 
het realiseren van onze ambities mag inmiddels bij u allen bekend zijn. 
Wij zijn dan ook verheugd bepaalde zaken waar wij voor gepredikt hebben terug te zien in de 
KADERnota Sport en Bewegen. 
Teleurgesteld zijn we echter ook in het College, daar het nog altijd maar een KADERnota is, we al veel 
te lang hierop hebben moeten wachten en er nog zeer weinig concreet is en in de komende 
maanden dmv uitvoeringsprogramma’s pas geconcretiseerd gaat worden. 

Inhoudelijk wil ik mij tot een paar zaken beperken. 

 

U1. Pagina 5 VISIE  (zou handig zijn als de nota geparagrafeerd wordt): 

“Ook streven we er naar om vanaf nu in het verleden ontstane verschillen tussen sportverenigingen 
waar nodig en mogelijk op te heffen, zodat de ontstane ongelijkheid  tussen sportverenigingen 
afneemt.” 

A. Mooi, maar heeft u feiten verzameld en geanalyseerd om dat inzichtelijk te maken en kunt 
u concretiseren hoe u dit wilt gaan doen ? 

 

 

U2. pagina 7 TOPSPORT, TALENTEN EN SPORTEVENEMENTEN 

“Waar nodig en passend binnen de gemeentelijke mogelijkheden willen we hieraan ondersteuning 
bieden, maar we stellen hiervoor geen financiële middelen beschikbaar. De beperkte financiële 
middelen die we hebben stellen we uitsluitend beschikbaar voor de breedtesport.” 

B. Wij hebben tot op de dag van vandaag nog nooit gevraagd om financiële middelen maar 
gaan uit van eigen kracht en vragen u alleen om de belemmeringen weg te nemen. Kunt u 
aangeven wat u dan nodig en passend vindt en hoe u dit dan zou willen concretiseren?  Verder zij 
opgemerkt dat dit oi haaks staat op hetgeen u in de praktijk faciliteert en mede mogelijk maakt 
voor de FBK games wat een activiteit is die eens per jaar plaats vindt versus een vereniging als de 
onze die het hele jaar door sport aanbiedt en haar maatschappelijke functie uitvoert en deze 
conform haar ambities verder zou willen uitbouwen. 

 

 

 

 

 

 

 



U3. pagina 14 E.V. BINNENSPORT 

“we ondersteunen sportverenigingen bij het versterken van hun eigen kracht. Daarom staan we 
positief tegenover binnensportverenigingen die de ambitie hebben om een binnensportaccommodatie 
te beheren , onderhouden e/of exploiteren. Er moet een balans zijn tussen de ambities van de ene 
vereniging tov de mogelijke gevolgen voor de anderen.” 

C. Prachtig precies wat wij vragen en met u allen over in gesprek zijn geweest ! Echter 
wederom erg vaag en niet concreet. Is het niet zo dat een duidelijke visie en beleid altijd keuzes 
met zich meebrengt en keuzes altijd ten koste zullen gaan van iets of iemand? Laat u het hiermee 
niet gewoon bij de vorm zonder dat er inhoudelijk en in de praktijk daadwerkelijk wat zal en kan 
veranderen? 

D. Fracties: hoe kijkt u tegen bundeling van verenigingsactiviteiten op 1 locatie aan ? 

E. Fracties: hoe denkt u te kunnen komen door beheer e/o exploitatie door een vereniging 
zelf ? 

F. Fracties: hoe denkt u te komen tot herschikking van zaalruimten ? 

G. Last but not least: als we kijken naar de planning waarin u tot de uitvoeringsprogramma’s 
denkt te komen om zaken dan ook eindelijk te gaan concretiseren dan is het 
uitvoeringsprogramma Accommodaties pas begin 2017 in de planning. Er is a circa 1,5 jaar 
gedaan om tot deze niet concrete KADERnota te komen, in die tijd en langer staan wij al stil 
voor wat betreft het verder kunnen realiseren van onze ambities. Met deze planning is de 
kans groot dat we zelfs miv het seizoen 2017-2018 nog geen stap verder zijn wat de 
doodsteek kan zijn voor de ambities van onze (en wellicht ook andere) verenigingen. 

WIJ DOEN DAN OOK EEN DRINGEND BEROEP OP U OM DE PLANNING OMTRENT HET 
UITVOERINGSPROGRAMMA  ACCOMMODATIE AAN TE PASSEN EN TE VERVROEGEN ZODAT HET  
MOGELIJK IS OM MIV HET SEIZOEN 2017-2018 AL CONFORM HET NIEUWE BELEID IN EEN  
ACCOMMODATIE TE KUNNEN STARTEN WAAR ALLE SPORTACTVITEITEN VAN, IN ELK GEVAL,  
ONZE VERENIGING GECENTRALISEERD ZIJN. 

 

Wij wensen u veel daadkracht toe en staan altijd open voor de dialoog ! 

  

Namens volleybalvereniging Webton Hengelo & Stichting Webton Topvolleybal, 
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